

覆盖脚手架的材料防火性能测试怎么做？

产品名称	覆盖脚手架的材料防火性能测试怎么做？
公司名称	国瑞中安集团-实验室
价格	.00/个
规格参数	
公司地址	深圳市光明区凤凰街道塘家社区光明高新产业园2号楼1层
联系电话	15815880040 15815880040

产品详情

CERTIFIRE认证：TS62用于覆盖脚手架的材料，无论是板块材料还是围网材料(具有可选的强度、透光性和透气性要求)

REACTION TO FIRE PERFORMANCE REQUIREMENTS: MATERIALS, EITHER SHEET OR NET, USED TO CLAD SCAFFOLDING (WITH OPTIONAL STRENGTH, LIGHT TRANSMISSION AND PERMEABILITY REQUIREMENTS)

Certifire认证是保证消防产品的性能，质量，可靠性和可溯性的认证体制。

CERTIFIRE防火认证

Warringtonfire offers UKAS accredited certification from its Warrington office and is able to provide certification schemes for products and personnel. Certifire is an independent third-party certification scheme that assures performance, quality, reliability and traceability of products and systems.

Certifire认证是保证消防产品的性能，质量，可靠性和可溯性的认证体制。经过世界各地的监管部门认可，是国际知名的消防安全标志。

用于覆盖脚手架材料的防火性能CERTIFIRE认证：T62标准使用范围

该认证通过测试和评估确定了覆盖脚手架材料技术要求，适用于建筑工地上的覆盖脚手架的材料(板材和围网)

This Schedule defines the technical requirements, via testing and appraisal for the certification of materials used to clad scaffolding (either sheet or net) on construction sites

用于覆盖脚手架材料的防火性能CERTIFIRE认证：测试标准

BS 2576 : 机织物断裂强度和伸长率的测定方法

BS 2576 : Method for determination of breaking strength and elongation (strip method) of woven fabrics

BS 476-12 : 建筑材料和结构的防火测试，火焰冲击试验测定产品的可燃性。

BS 476-12 : Fire tests on building materials and structures. Method of test for ignitability of products by direct flame impingement.

BS 7955 : 建筑工程用围网和薄板，性能和试验方法规范

BS 7955 : Containment Nets and Sheets on Construction Works-Specification for Performance and Test Methods